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Waarom is Mark  
Zuckerberg jouw icoon?
‘Hij heeft veel invloed gehad 
op de manier waarop wij 
tegenwoordig communi-
ceren. En dat terwijl hij pas  
32 jaar oud is. Hij is het 
boegbeeld van vooruitgang. 
Dankzij hem kunnen we 
tegenwoordig heel gemakke-
lijk contacten onderhouden 
met mensen over de hele 
wereld. Zo heb ik bijvoor-
beeld twee keer een reis van 
een halfjaar gemaakt. De 
mensen die ik toen heb 
ontmoet, volg ik nu via 
Facebook. Zonder Mark 
Zuckerberg had ik niet 
geweten dat een van hen nu 
een kind heeft en een ander 
heel blij was dat Portugal  
het EK voetbal won. Dat is 
toch leuk!?’

Wat is het meest indruk-
wekkende dat jouw icoon 
heeft gedaan?
‘Hij heeft er keihard voor 
gewerkt, is jarenlang met  
het Facebookconcept bezig 
geweest en heeft best wat 
kritiek gekregen. Bijvoorbeeld 
over privacy. Iets ontwikkelen 
gaat niet van de een op andere 
dag. Je moet een lange adem 
hebben. Dat merken wij op 
kantoor ook. Wij investeren 
dan ook vooral in een langdu-
rige relatie met onze klanten. 
Vijf tot zeven jaar na een 
eerder contact nemen wij 
weer contact op voor een 
vervolggesprek’

‘Boegbeeld van 
vooruitgang’

icoon
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Wat voor invloed heeft  
hij gehad op jou en je 
carrière?
‘Voor de (door)ontwikkeling 
van Facebook heeft hij 
mensen van verschillende 
geledingen in dienst, bijvoor-
beeld een socioloog. Hij kijkt 
naar diverse aspecten. Dat doe 
ik ook. Ik wissel geregeld van 
gedachten met een advocaat 
en psycholoog. Op die manier 
kom je ook tot andere denk-
wijzen. Het verruimt je blik. 
Daarnaast hebben wij als 
kantoor contact met de 
buitenwereld via Facebook. 
We hebben zo’n 400 likes. 
Toen wij een bericht plaatsten 
over het schenken van onze 
voetbalshirts aan Afrika heeft 
dat zo’n 5.000 mensen bereikt. 
Lezingen kondigen wij niet 
langer drie keer aan in de 

krant, maar een keer in  
de krant en twee keer  
via Facebook.’

Als jij in de huid van jouw 
icoon zou kunnen kruipen, 
wat wil je dan doen?
‘Ik zou naar belangrijke 
dingen kijken, zoals de 
privacy en het pesten via 
social media. Vooral dat 
laatste moet niet mogelijk 
zijn. Maar ik zou vooral veel 
plezier hebben in wat ik doe. 
Dat mis ik bij Zuckerberg een 
beetje. Hij zegt wel passie te 
hebben voor zijn werk én dat 
moet ook wel, anders krijg  
je dit niet voor elkaar. Maar  
dat blijven uitstralen, is ook 
belangrijk. Geniet ervan!’ 
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